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Aanwezig 
Voorzitter: R.A. Teunissen 
Commissiegriffier: S.D. de Boer 
Leden: J. du Croix (Lokaal Belang); A. Ilhan (Lokaal Belang); L.L.M. Engels (Lokaal 

Belang); J. de Nooij (CDA); W.L.J. Voetdijk-ten Have (CDA); C.H.M. van 
Merwijk (CDA);  M.B.M. Jansen (PvdA); P.A.T. de Winkel (VVD); L van der 
Velden (SP); P.W.M. Pollmann (D66); J.H.W. Harmsen (Sociaal Zevenaar); 
D.M. van der Velden (GroenLinks) 

Collegeleden: N. van Dellen; A.Y. van Loon; P. Schadd - de Boer 
Overige aanwezigen:  
Afwezig met kennisgeving:  
 
 
1. Opening en vaststellen agenda 
 
De voorzitter opent de vergadering om 19:31 
De heer Lombarts is vanavond verhinderd en wordt vervangen door de heer Pollmann. 
Door de heer du Croix wordt aangegeven dat mevrouw Brink tevens verhinderd is. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
2. Inspraak 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van het inspraakrecht. 
 
 
3. Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 
 
De besluitenlijst van de vergadering van 13 november wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
4. Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties 
 
De termijnagenda en lijst toezeggingen en moties wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
5.    Notitie Participatie, Zevenaar Verbindt 2018 (Z/18/316160) 
 
Commissie 
Er worden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over: 
- het feit dat de notitie ter kennisgeving en niet ter vaststelling is aangeboden; 
- er wordt waardering uitgesproken voor de inhoud van de notitie; 
- het ambitieniveau, hoe ambitieus zijn we als het streven is om te komen op het landelijk gemiddelde? 
- de basisprocessen waarbij inwoners betrokken moeten volgens een aantal fracties goed op orde zijn, 
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voordat inwoners betrokken worden bij beleidsvorming; 
- ontwikkeling van zorgen voor naar zorgen dat, we moeten in de gaten blijven houden dat zorgen dat 
haalbaar is voor de individuele inwoner; 
- dienstverlening, openstelling op zaterdagochtend en mate van digitalisering; 
- de mogelijkheid van het inzetten van een jeugdraad voor bovenbouw leerlingen van  de basisschool, dit 
onderwerp zou middels een punt van orde op de agenda van de commissie geplaatst kunnen worden; 
- het feit dat alles staat of valt met vertrouwen, goede intenties  en goede communicatie. Als gemeente 
moeten we zeggen wat we doen en doen wat we zeggen; 
- de notitie reflecteert dat er belangrijke stappen worden gemaakt met participatie, er wordt gevraagd 
van de ambtelijke organisatie om zoveel mogelijk in gesprek te gaan met inwoners; 
- de meetbaarheid van de notitie, de ambities en resultaten; 
- de suggestie om over bepaalde onderwerpen een G1000 of in kleinere vorm G100 te organiseren; 
- zorg dat het participatieproces open is, en waak voor een representatieve deelname en voor het wekken 
van valse verwachtingen; 
 
College 
Het college gaat in op de opmerkingen en beantwoordt de door de commissie gestelde vragen. 
De portefeuillehouder licht toe dat de reden dat het stuk ter kennisgeving is aangeboden is, omdat het 
een praktisch stuk betreft dat meer een uitwerking en instrumentarium is. In de geformuleerde ambities 
staat progressie centraal. Als stappen zijn gemaakt, kan de ambitie  omhoog. Als het gaat om de 
uitwerking van ruimtelijk beleid en participatie daarbij, is het belangrijk om daar in de communicatie 
beter mee om te gaan. Er komt waarschijnlijk op termijn informatie over hoe we dat doen.  
 
Conclusie 
Gezien het voorgestelde besluit,  is het een bespreekstuk voor de raadsvergadering van 19 december. 
 
 
6.   Verordening cliëntenraad RSD 2019 (Z/18/298252) 
 
Commissie 
Er worden vragen gesteld en opmerkingen gemaakt over: 
- het feit dat de aanpassingen redelijk beleidsarm zijn; 
- een aantal correcties in de tekst, er staat o.a. ergens participatieraad waar cliëntenraad wordt bedoeld. 
Het college wordt verzocht dit aan te passen en te zorgen voor een nieuwe versie voor de 
raadsvergadering van 19 december. 
 
College 
De waarnemend portefeuillehouder gaat in op de inbreng vanuit de commissie. De gestelde technische 
vragen door de fractie van GroenLinks worden nog schriftelijk beantwoord. 
 
Conclusie 
Het is een bespreekstuk voor de raadsvergadering van 19 december. 
 
 
 



 

 pagina 3 van 3 datum 4 december 2018 
 

7.   Stand van zaken Sociaal Domein 
 
Er worden geen mededelingen gedaan. 
 
8.    Rondvraag 
- De fractie van Groenlinks maakt gebruik van de rondvraag t.b.v. de vooraf ingediende vragen over de 
overschrijding van de zorgkosten, er wordt ook gevraagd wat de overschrijding gaat betekenen voor de 
begrote kosten voor 2019 en verder. 
 
College 
De portefeuillehouder zegt toe dat er dit jaar nog een raadsinformatiebrief komt over de stand van zaken 
rondom de overschrijding van de zorgkosten. 
 
- De fractie van Groenlinks stelt vragen over de veiligheid van scootmobielen. Aanleiding hiervoor is 
berichtgeving in de krant, waarin staat dat er jaarlijks 30 tot 40 doden vallen bij ongelukken met een 
scootmobiel. Scootmobielen vanuit de gemeenten gaan 10 jaar mee, als nu de veiligheid wordt verbeterd, 
duurt dit dan 10 jaar voor de gemeentelijke scootmobielen helemaal veilig zijn? Wat doet de gemeente nu 
al om extra veiligheid te waarborgen? 
 
College 
Scootmobielen worden of vanuit de gemeente uitgegeven o.b.v. een indicatie, of worden door mensen 
zelf aangeschaft. In dat eerste geval heeft de gemeente een rol. Voordat een scootmobiel wordt 
verstrekt, doen mensen een rij test om er zeker van te zijn dat zij veilig aan het verkeer kunnen 
deelnemen. De afschrijvingstermijn van scootmobielen die door de gemeente worden verstrekt is zeven 
jaar en er is een onderhoudscontract om ervoor te zorgen dat de techniek gedurende die tijd in orde is. 
 
 
9.    Punten van orde commissie 
 
Er zijn geen punten van orde ingediend. 
 
 
10.   Mededelingen portefeuillehouders (college) 
 
Er worden geen mededelingen gedaan. 
 
 
11.   Sluiting 
 
De voorzitter sluit onder dankzegging de vergadering om 20.41 uur. 
 
 


